
Ewa Hupafo
Radna

Rady Miasta Wloclawek

Wtoclawek, dnia 27 .O5.2024r.

Pan

Knysztof Kukucki

Prezydent Miasta Wtoctawek

W imieniu mieszkaric6w naszego miasta Wtoctawek, chciatabym dowiedziei jakie

planowane sq dzialania zwiqzane z utwardzeniem i zaloieniem kostki brukowej na ciqgach

spacerowych cmentarza komunalnego pzy Al. F. Chopina.

Doktadnie mieszkaficom chodzi o utwardzenie 6cie2ek biegnqrych wzdfui ogrodzenia

cmentarza.
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